

## Job Openings | وظائف بالتكليف



يغ الإعـلان Date of announcement يغ الإعـلان 04/10/2023

Job openings in the General Administration of Security and Safety

Within the process of seeking qualifications from within the ministry, the General Administration of Security and Safety is seeking qualified employees to work according to the following:

وظائف بالـتكليف لـدى الادارة العامة للأمن والسلامة

في إطــار الــبحـث عــن الــكفـاءات مــن داخــل الــوزارة , تعلــن الادارة العامة للأمن والسلامة عـن حـاجتها لاســتقـطـاب عدد مــن منسوبى الوزارة المؤهــلين للعمل لديها حسب اللآتى:

01- Security and Safety Monitor

- High School degree.
- Specialized Courses in Facility Security and Safety.
- Minimum of 10 years of experience in facility security.
- Proficiency in using computer

### 01-مراقب أمن وسلامة

- الثانوية العامة.
- دورات تخصصية في مجال أمن وسلامة المنشآت.
- خبرة لا تقل عن ١٠ سنوات في مجال أمن المنشآت.
  - إجادة استخدام الحاسب الآلى.

Those who acquire the mentioned qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإلكتروني

imughib@moh.gov.sa

علما بأن التقديم ينتهي خلال شهر من تاريخ الإعلان Noting that submission ends within a month from the date of the announcement



## Job Openings | وظائف بالتكليف



تاريخ الإعــلان Date of announcement تاريخ الإعــلان 04/10/2023

Job openings in the General Administration for Housing Services

وظائف بالـتكليف لـدى الإدارة العامة لخدمات الإسكان

Within the process of seeking qualifications from within the ministry, the General Administration for Housing Services is seeking qualified employees to work according to the following:

في إطــار الــبحـث عــن الــكفـاءات مــن داخــل الــوزارة, تعلــن الإدارة العامة لخدمات الإسكان عـن حـاجتها لاســتقـطاب عدد من منسوبى الوزارة المؤهـلين للعمل لديها حسب اللآتى:

#### 01- Graphic Designer

- A minimum of five years of experience in the same field.
- Bachelor's degree or its equivalent (Architecture Illustrator).
- Pass the interview.

### 01- مصمم جرافيك

- خبرة لا تقل عن خمس سنوات في نفس المجال.
- درجة البكالوريس أو ما يعادلها (معماري رسام).
  - إجتياز المقابلة الشخصية .

Those who acquire the mentioned qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإلكتروني

Housing\_dep@moh.gov.sa

And the submission ends within a month from the date of the announcement علما بأن التقديم ينتهي خلال شهر من تاريخ الإعلان



## | وظائف بالتكليف | Job Openings



Date of announcement تاريخ الإعلان 04/10/2023

Job openings in the Hematology service devel- وظائف بالـتكليف لـدى برنامج تطوير خدمات opment program

امراض الدم

Within the process of seeking qualifications from within the ministry, the Hematology service development program is seeking qualified employees to work according to the following:

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة, يعلن برنامج تطوير خدمات امراض الدم عن حاجته لاستقطاب عدد من منسوبى الوزارة المؤهلين للعمل لديها حسب اللآتى:

#### 01- Specialist in Indicators and Statistics

- Bachelor's degree as a Minimum.
- Two years of experience in the same field.

# <sub>02-</sub> اخصائي مختبرات - اخصائي تمريض - طبيب امراض دم

01- أخصائى فى المؤشرات والاحصاء

- درحة البكالوريوس كحد ادنى. - خبرة سنتين في ذات المجال.

- درجة البكالوريوس كحد ادنى. - خيرة سنتين في ذات المحال.

02- Laboratory Specialist, Nursing Specialist, Hematologist

- Bachelor's degree as a Minimum.
- Two years of experience in the same field.

### 03- Financial and Administrative Affairs Specialist

- Bachelor's degree as a Minimum.
- Minimum of two years of administrative experience.

### 03- اخصائي شؤون مالية وادارية

- درجة البكالوريوس كحد ادنى.
- خبرة لا تقل عن سنتين في المجال الإداري.

### 04- Office Manager

- Bachelor's degree as a Minimum.
- Minimum of two years of administrative or secretarial experience.

#### 04- مدير مكتب

- درجة البكالوريوس كحد ادنى.
- خبرة لا تقل عن سنتين في المجال الإداري أو

Those who acquire the mentioned qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السبرة الذاتية على البريد الإلكترونى

BDP@moh.gov.sa

علما بأن التقديم ينتهي خلال شهر من تاريخ الإعلان Noting that submission ends within a month from the date of the announcement



## Job Openings | وظائف بالتكليف |



التمريض و القباله

Date of announcement تاريخ الاعدلان 04/10/2023

Job openings in the General Directorate of Nursing and Midwifery Affairs

في إطــار الــبحث عــن الــكفـاءات مــن داخـل الــوزارة , تعلــن الإدارة العامة لشؤون التمريض و القباله عـن حاجتها لاســتقـطـاب عددمـن منسوبى الوزارة المؤهلين للعمل لديها حسب اللآتى:

وظائف بالـتكليف لـدى الإدارة العامة لشؤون

Within the process of seeking qualifications from within the ministry, the General Directorate of Nursing and Midwifery Affairs is seeking qualified employees to work according to the following:

01- Nursing Technician / Midwifery Technician / Nursing Specialist / Midwifery Specialist / Senior Nursing Specialist Senior Midwifery Specialist

- Minimum of five years of experience.

01- فني تمريض / فنية قبالة / أخصائي تمريض أخصائية قبالة / اخصائي أول تمريض أخصائي اول قبالة

- خبرة لا تقل عن خمس سنوات.

#### 02- Secretary

- Diploma in Secretarial Studies.
- High School or higher.
- Proficiency in the English language.
- Proficiency in computer usage and Microsoft Office programs.

02- **سڪرتير** 

- دبلوم، سکرتاریة
- ثانوية عامة وما فوق
- إجاده اللعة الإنجليزيا
- إجادة استخدام الحاسب الآلي وبرامج المايكروسوفت أوفيس.

Those who acquire the mentioned qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإلكترونى

NURSING@moh.gov.sa

And the submission ends within a month from the date of the announcement علما بأن التقديم ينتهي خلال شهر من تاريخ الإعلان



## Job Openings | وظائف بالتكليف



#### ريخ الاعــلان Date of announcement ريخ الاعــلان 04/10/2023

## Job openings in the National Technical Support Programme for Emergency and Critical Specialization Departments

Within the process of seeking qualifications from within the ministry, the National Technical Support Program for Emergency and Critical Specialization Departments is seeking qualified employees to work according to the following:

### 01-Senior Registrar - Emergency

- -Bachelor's degree in emergency medicine at least as a specialist.
- -Has an emergency medicine fellowship.
- Seriousness and commitment at work.
- Pass the personal interview.

### 02- Administrative Specialist

- -Seriousness and commitment at work
- -Pass the personal interview
- -Experience in using Office Software
- -Experience in resource system
- -Experience and project management.

## وظائف بالتكليف لدى البرنامج الوطني للدعم الفني لأقسام الطوارئ والتخصصات الحرجة

في إطــار الــبحث عــن الكفــاءات مــن داخـل الــوزارة , يعلــن البرنامج الوطني للدعم الفني لأقسام الطوارئ والتخصصات الحرجة عــن حــاجــته لاستـقطــاب عــدد مـن منسوبي الـوزارة المؤهــلين للعمل لديها حسب اللآتي

### 01. طبيب نائب أول طب طوارئ

- ۔ حاصل علی بکالوریوس طب طوارئ علی الأقل ک أخصائی.
  - ـ الحصول على الزمالة في طب الطوارئ.
    - الجدية والإلتزام في العملّ.
      - اجتياز المقابلة الشخصية.

## 02. أخصائي إداري

- **ـ** احتياز المقابلة الشخصية.
- ـ الجدية والإلتزام في العمل.
- خبرة فی استخدام برامج Office .
  - الخبرة فى نظام موارد
  - حبره في اداره المساريع.

Those who acquire the mentioned qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإلكترونى

emdsp@moh.gov.sa

Noting that submission ends within a month from the date of the announcement

علما بأن التقديم ينتهي خلال شهر من تاريخ الإعلان